
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 25. 3. 2024 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
doc. PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: MgA. Kateřina Polášková, Ing. Kateřina Kopecká, Ing. Jakub Tabas, Ph.D., Lukáš Ostrý 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Informace ze setkání s ředitelkou Českého centra v Aténách (a koncertu v Megaronu):  

1. je domluvena spolupráce s dirigentem Tsiliasem – Ostrov Syros – možnost vystoupení 
pro tři až čtyři studenty (cesta z Atén a pobyt (včetně diet) hrazené Českým centrem, cestu 
do Atén si musí účastníci hradit sami). 
2. České centrum a ambasadorka Ekvádoru nabízí spolupráci v PR uměleckých 
mezinárodních aktivit JAMU, například MIKy nebo Mezinárodní soutěž Leoše Janáčka. 
Stačí poslat odkazy na aktivity a obě instituce jej budou šířit. Děkanka navrhla proděkanovi 
Likinovi, aby systémově oslovil Česká centra s návrhem sdílení informací. 

- Program jednání hodnotící komise NAÚ na JAMU 26. 4. 2024; nominace odpovědných 
osob za HF JAMU, budou osloveny proděkankou doc. J. Goliášovou. 

- Výzva k nominaci do hodnotící komise pro dotace v oblasti kultury – KD nominuje 
dr. M. Hrocha.  
 

2. Informace doc. Goliášové: 
- Schválení návrhu pedagogů, kteří se zúčastní jednání s hodnotící komisí NAÚ, všem 

zúčastněným odeslán harmonogram. 
- Vypsání dalšího termínu pro přijímací řízení na KSN (Hra na violu). 

 
3. Informace doc. Lyka: 

- Realizován komplexní výkaz SVV za rok 2023; prod. Lyko děkuje řešitelům za četné 
publikační aj. výstupy, které významnou měrou přispívají k celkovému vědeckému výkonu 
HF. 

- Zveřejněn Metodický pokyn prorektora pro tvůrčí činnosti JAMU o smluvním výzkumu – viz: 
https://is.jamu.cz/do/jamu/doc/5499/veda_a_vyzkum/Smluvni_vyzkum_-
_metodicky_pokyn.pdf?changed=1710518352556. 

- Dne 4. 3. proběhla schůze komise pro projekty FRVČ, v jejím rámci byla rozdělena 
dodatečně přidělená částka pro podporu výzkumu na VŠ (podrobněji viz příslušný zápis). 

- PPROVŠ (CRP 2.0): průběžné informace o přípravě projektu. 
- Informace o připomínkování Metodiky hodnocení výzkumných organizací v segmentu 

vysokých škol 2025+. 
- Informace o průběhu kongresu EPARM v Lublani (21.–23. 3.). 

 
4. Informace doc. Jurije Likina: 

- Žádost studenta Strohushe byla přidána k žádosti 12 ukrajinských studentů, viz Zápis 
o pohovoru s ukrajinskými studenty ze dne 13. 3. Dle pror. Indráka bude mimořádné 
stipendium vyplaceno začátkem dubna, další pravidelné výplaty stipendia budou až po 
schválení ministerstvem (květen 2024), a to na základě Podnětu MŠMT. Zpracovává nová 
pracovnice Zahraničního oddělení rektorátu Barbora Toiflová. 

- Prof. Willi a doc. Likin se 6. 3. zúčastnili online setkání IN.TUNE, inovativní aliance 
evropských uměleckých univerzit. Aliance sdružuje 8 evropských VUŠ. Diskuse (74 
účastníků): význam, hlavní cíle, pohledy partnerů – členů komise, plány – konference. 

https://is.jamu.cz/do/jamu/doc/5499/veda_a_vyzkum/Smluvni_vyzkum_-_metodicky_pokyn.pdf?changed=1710518352556
https://is.jamu.cz/do/jamu/doc/5499/veda_a_vyzkum/Smluvni_vyzkum_-_metodicky_pokyn.pdf?changed=1710518352556


 

 

 

 
5. Informace prof. MgA. Petráše: 

- Diskuse ohledně zázemí pro účinkující na koncertech v komorním sále – bude řešeno se 
správou budovy. 

-  26. 3. se uskuteční přehrávka – Konkurz o orchestr, na který se letos přihlásilo 22 studentů. 
- Ve dnech 16. 17. 18. 19. 20. a 21. března úspěšně proběhly v DNO premiéry a reprízy 

inscenace KO (Vilém Blodek – V studni a Otmar Mácha – Polapená nevěra). Všechny 
představení byly vyprodané. 
 

6. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Mimořádná podpora 4 UVŠ na rok 2024 ve výši 20 mil. Kč na tzv. excelenci, předpokládaná 

částka pro JAMU je 5 mil. Kč. Proběhla diskuse nad možnostmi excelence, popis 
konkrétního obsahu se očekává do 15. 4. 

- Projekt ERDF – o změnách v rámci stavebních úprav přijde informovat Ing. Kopecká, 
Ing. Tabas, L. Ostrý. 

- Výzva rektorátu ke zjištění zájmu o kurz První pomoci – bude projednáno na provozní 
poradě 27. 3. 

- Elektronické podpisy – vzhledem k tomu, že již není potřeba mít el. podpis k zadávání 
zakázek přes EZAK, bude odebrán certifikát H. Špičákové a MgA. Poláškové. 

- KD bylo seznámeno se závěry pracovní schůzky ohledně označování místností HF 
v souvislosti s potřebou sjednotit pasport a skutečnost. Převažující stanovisko je 
aktualizovat nejnovější pasporty dle skutečnosti. 

- Bezpečnost – na úrovni JAMU je zadáno zpracování bezpečnostní analýzy (p. Faldyna), 
návštěva budovy HF proběhla 20. 3. 

- Schůzka s firmou Best Barista proběhla 21. 3., KD vítá zkušební provoz. 
 

7. Informace MgA. Poláškové: 
- KD byl předložen interní přehled aktuálně realizovaných a plánovaných projektů; bude 

rozpracován do oficiální podoby pro účely zveřejní na webu HF. 
 

8. Informace projektového oddělení (Ing. Kopecká, Ing. Tabas, Ph.D., Lukáš Ostrý): 
- Žádosti o projekty ERDF Kvalita a ERDF pro studenty se specifickými potřebami jsou 

aktuálně v přípravě – projektové oddělení zpracovává potřebné podklady pro finální podobu 
žádostí. 

- Byla představena a odsouhlasena finální podoba stavebních úprav, které budou zahrnuty 
do žádostí projektů ERDF Kvalita a ERDF pro studenty se SP. 

 
 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 8. 4. 2024 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


